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Imatge de grup dels assistents a la trobada d'ahir entre l'Ajuntament i la Cambra de
Comerç de Sabadell.

Ajuntament i Cambra de Sabadell coincideixen a assenyalar la
urgència de la ronda Nord perquè Castellar pugui desplegar tot el
seu potencial econòmic

Dijous 11 de gener

 El president de la Cambra de Comerç de Sabadell, Ramon Alberich, va
trobar-se ahir amb l’alcalde, Ignasi Giménez, al Palau Tolrà

L’alcalde de Castellar, Ignasi Giménez, va rebre ahir a la tarda al Palau Tolrà la
visita del president de la Cambra de Comerç de Sabadell, Ramon Alberich. La
trobada va servir per posar en comú els projectes i necessitats del municipi en
l’àmbit empresarial i va tenir com a eix central la millora de les comunicacions del
municipi, especialment pel que fa a la connexió de la carretera B-124 a través de la
ronda Nord a l’autopista C-58.

Ambdós representants van coincidir a expressar la urgència d’aquesta actuació.
Segons l’alcalde, Ignasi Giménez, “és molt important que durant les propers
setmanes es pugui concretar una proposta de traçat i el dimensionament de la
ronda Nord”.  “Hem coincidit a assenyalar que Castellar no podrà desplegar
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totes les seves possibilitats de desenvolupament empresarial fins que no arribi
aquesta millora de la connexió viària, incloent també la millora del transport
públic”, va afegir Giménez. Per això, “ens hem emplaçat amb la Cambra de
Sabadell a continuar vetllant i fer seguiment perquè aquesta infraestructura
sigui una realitat al més aviat possible”.

Per la seva banda, el president de la Cambra va explicar que la visita obeïa a
l’interès de “conèixer els petits detalls i particularitats de tots els municipis que
configuren la nostra demarcació”. I va afegir: “Hem estat parlant de la situació
a Castellar i coincidim que el tema de les infraestructures i de la mobilitat és un
dels pilars de la competitivitat en l’àmbit econòmic i empresarial”.  “Castellar
està a la franja alta de municipis pel que fa al PIB i al nombre d’empreses,
però el seu potencial està condicionat al fet que es pugui arribar bé al
municipi”.

La reunió d’ahir va comptar amb l’assistència del regidor de Promoció Econòmica i
Ocupació, Rubén Peñalver, la regidora de Comerç, Consum i Fires, Anna Marmol,
el secretari general de la Cambra de Sabadell, Eduard Borràs, i el director general de
l’entitat, Jaume Bercial.

Avís legal
Sobre el web
Accessibilitat
Mapa web

Ajuntament de Castellar del Vallès · Passeig Tolrà, 1 | 08211 Castellar del Vallès |
Tel. 93 714 40 40

/33055/descriptiu/
/33066/descriptiu/
/33077/descriptiu/
/13219/mapaWeb/

